
Ayuntamiento de Castellón de la Plana

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PER LA JUNTA MUNICIPAL DE
DISTRICTE MARÍTIM  EL DIA 21 DE JUNY DE 2016

NÚM. i Classe de Sessió: 6/2016. Ordinària.

Dia i hora: 21/06/2016 19:00h

ASSISTENTS:

PRESIDENT

RAFAEL SIMO SANCHO Grup Municipal PSOE

VICEPRESIDENTA

ALICIA BRANCAL MAS Grup Municipal COMPROMIS

VOCALES

Vecinos designados por los Grupos Políticos Municipales. 

Dª. EVA FORES CASTELL Grupo  Municipal CSenM

Veins designats per la Tinença d'Alcaldía

MARI CARMEN RIBERA SORIANO Grup  Municipal  PSOE

Representants de Asociacions de Veins. 

DÑA. VICENTA PALAU CAMPOS AAVV EL FARO

DON JOSE CARLOS MAS GARCIA AAVV MERIDIANO

Representants Asociacions Sectorials

DÑA  ANTONIA MIRALLES CUMBA UNION MUSICAL DEL GRAO

DON ANDRES CARRILLO VALLS AC GRUPO SCOUT

SECRETARI

D. ROMAN SIMO GOMEZ

EXCUSEN LA SEUA ASSISTÈNCIA: SRA ALBA BELTRAN MIR (AMPA LA MARINA).

NO  ASSISTIXEN:  SRA.  CRISTINA  GABARDA  ORTIN  (Ciudadanos),  D.  XAVIER  GALLEN
TORAN (PP),  LORENZO CUMBA DE LA  ROSA (Compromís),  D.  CLEMENTE MIRO PONS
(AAVV. EL PINAR)
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Orde del dia. 

1.-   Aprovació,  si  és procedent,  de l’acta  corresponent  a  la  sessió ordinària  de la  Junta  de
Districte Marítim celebrada el dia 31 de maig 2016,

2.- Informació Servei BUS UJI-Playa

3.- Informació Pressupost Sant Pere 2016.

4,- Precs i preguntes

En La Sala d’Actes de la Tinença Alcaldia del Grau de Castelló, sent les 19:00 del dia 21
de juny de 2016, sota la presidència de la Ilm. Senyor Tte d’Alcade,  Rafael Simó Sancho, es
reunixen els senyors i senyores  dalt assenyalats a fi de celebrar sessió ordinària  de la  Junta
Municipal de Districte  Marítim, amb la meua assistència com a Secretari Delegat del Consell
per a donar fe de l’acte.

Comprovat  el  quòrum d’assistència per  la Presidència es procedix  a iniciar  la sessió
passant a tractar els punts inclosos en l’orde del dia. 

1.-  APROVACIÓ,  SI  ÉS  PROCEDENT,  DE  L’ACTA  CORRESPONENT  A  LA  SESSIÓ
ORDINÀRIA DE LA JUNTA DE DISTRICTE MARÍTIM CELEBRADA EL DIA 31 DE  MAIG
DE 2016

Declarada oberta la sessió pel Sr. President, es pregunta als presents si tenen alguna
objecció a la redacció de l’acta de la sessió ordinària celebrada el passat 31 de maig de 2016. La
Sra. Forés va objectar sobre la redacció d’un punt de l’acta que relatava una intervenció seua, i
amb el  qual  no estava d’acord,  ja que en compte de dir  “que si no  estaven d’acord que no
estigueren”,  el  que  ella  va comentar  va ser  “que  si  no estaven d’acord,  no    ho feren  ”.  El  Sr.
Secretari i el Sr. President van estar d’acord a realitzar la dita correcció.

No havent-hi cap objecció més, s’aprova per unanimitat.

2.-  INFORMACIÓ SERVEI BUS UJI – PLATJA.

El  Sr.  President va informar els  membres de la  Junta de les novetats  en Transport
Públic, ja que s’havia millorat el  servei del TRAM fent que cada 50m aquest arribara fins a la
platja sense transbord i  a més s’havia aconseguit recuperar el servei d’autobús directe, des de
Castelló (Pça Borrull) fins a la platja (Pingüis), almenys durant l’estiu, ja que la Conselleria  ho
havia autoritzat fins a l’11 de setembre. Va comentar que la intenció era que la situació del servei
d’autobusos es convertira en permanent (tot l’any), però la dita qüestió encara estava pendent de
l’autorització de Conselleria. És un servei que es va perdre i la recuperació del qual han demanat
amb insistència els veïns del Grau.

La freqüència de viatge serà de 20m. entre un autobús i un altre, transformant-se a més
en llançadora del TRAM que va per la platja en un bus directe, per la qual cosa a partir d’ara els
veïns tindran 3 opcions per a anar a la Platja:
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1. Bus Pça. Borrull – Pingüis cada 20m. Des de les  07:10h fins a les 23:00h (dissabtes i
diumenges també).

2. TRAM UJI -  Platja directe. Cada 50m. aproximadament. Fent tot el trajecte del TRAM i
anant pels carrers més pròxims a la platja i  tornant per Av. Ferrandis Salvador fins a
l’Estació del TRAM en el Grau, i des d’allí fent el recorregut del TRAM, fins a la UJI.

3. TRAM UJI – Platja amb transbord.  Cada 15m. aproximadament  eixirà  un Trolí  que
arribarà fins a l’Estació de TRAM del Grau, tenint una vegada allí 2 opcions:

a) Pujar a la llançadora que torna pel Serradal, amb una freqüència de 24m.

b) Pujar a l’autobús que ve de Pça Borrull amb una freqüència de 20m.

En contestació a la pregunta realitzada per diversos membres de la Junta de perquè
s’havia reduït el servei d’autobusos després de la posada en marxa del TRAM, el Sr. President va
contestar  que  açò  era  degut  al  fet  que  en  el  contracte  original  d’implementació  del  TRAM
s’especificava  que  les  línies  paral·leles  (tant  urbanes  com  interurbanes  que  pogueren  ser
competències del TRAM), en aquest cas de bus, havien de desaparéixer, però que al final,  a
causa de la pressió popular la línia no havia desaparegut, però van retallar serveis.

Va informar també de l’horari especial de Transport Públic establit per a la nit de SAN
Juan, en la  qual els autobusos que van fins al Pingüis, que normalment acaben a les  22:00h,
augmenten el seu horari fins a les 03:00h amb una freqüència de 30m. i el TRAM que  finalitza
habitualment a les  23:00h,  finalitzarà també a les 03:00h però amb la diferència respecte a
l’autobús  que  per  a  arribar  a  la  platja  s’haurà  de  fer  transbord,  bé  pujant  els  autobusos  ja
mencionats o amb els que van pel Serradal. A més per a anar del Grau a Castelló funcionarà des
de les 02:00h a les 06:00h l’autobús interurbà que va normalment a Benicassim. S’ha buscat
donar opcions a la gent perquè utilitze el Transport Públic i no coixa el seu vehicle, intentant evitar
que es produïsca el col·lapse del  tràfic, ja que a les dificultats habituals cal afegir enguany les
obres  que s’estan  realitzant  en  la  rotonda enfront  de  Pingüis  (a  causa de la  qual  cosa  està
inutilitzada).

El  Sr. President   va dir  que durant les Festes de Sant  Pere també hi  hauria servei
especial,  eixint l’autobús de Borrull  a les  nits cada 40m des de les 23:00h fins a les 07:00h,
mentres que el TRAM, eixirà entre setmana cada 30m a partir de les 22:00h fins a les 02:00h i els
caps de setmana i vespra de festiu s’ampliarà fins a les 03:00h. La idea és facilitar que la gent es
desplace fins al Grau i que ho faça mitjançant el Transport Públic. 

3.- INFORMACIÓ PRESSUPOST FESTES SANT PERE 2016

El  Sr.  President  va  repartir entre  els  membres  de  la  Junta  un  quadrant-resum del
Pressupost de les Festes de Sant Pere 2016. Va comentar que era aproximat, ja que hi havia
alguns esdeveniments que no s’havien tancat i no ho farien fins a l’últim moment. En el quadrant,
va explicar, s’indica  el que costa cada acte, qui ho organitza i qui ho patrocina. Va resumir que
l’import total estava sobre els 112.000€ i que hi havia un sobrant d’aproximadament 6.000€.

El Sr. President  va comentar que ja s’havia donat als “penyes” un quadrant semblant, i
que la intenció era penjar en la web el pressupost final una vegada estiguera tancat, acompanyat
de  totes  les  factures,  si  la  normativa  ho  permetera,  perquè  els  veïns  pogueren  saber  quant
costava cada acte,  qui ho pagava, etc…

La Sra. Miralles va preguntar si ja se sabia qui realitzaria la torrá de la sardina.

Va contestar  el  Sr.  President   que  la  realitzarien  la  Penya “El  Fanal”  i  la  Colla  “La
Borrasca” conjuntament, com els dos últims anys.

La Sra. Miralles va dir que  ho preguntava perquè en principi era un acte l’organització
del qual anava a càrrec de la Comissió de Festes i no obstant això en el quadrant posava que ho
organitzava el Patronat de Festes.

El  Sr. President va dir que en l’última reunió amb “les penyes”, ell ja havia assegurat
que la torrá es duria a terme d’una manera o una altra i que si per la raó que fóra, la Comissió no
podia fer-se càrrec de “la torrá”,  ho faria l’ajuntament, ja que és un dels  actosmás importants i
tradicionals que es realitzen durant les festes.
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El  Sr.  Secretari va repartir  entre els  presents  programes de festes tamany butxaca,
passant a explicar el  Sr. President que s’havien encarregat pensant que a la gent li resultaria
interessant, ja que es podien portar damunt i eren més pràctics que els programes tradicionals.

El  Sr. President va explicar que la  Fira Marinera no s’anava a celebrar pel fet que la
licitació havia quedat deserta. 

També va informar de que des de l’Ajuntament s’havia intentat reduir  la contaminació
acústica  en  tots  els  actes  que  apareixien  en  el  Programa  de  Festes  de  Sant   Pere  2016
contractant els preceptius mesuraments acústics per a tots ells. Va comentar que  enguany les
abonaria l’Ajuntament però que la intenció era que a partir  de l’any que ve les abonaren els
organitzadors dels actes, majoritàriament  “penyes” tal com ho feien les “colles” i  gaiates en les
Festes de la Magdalena, aconsellant als “penyes” que s’organitzaren perquè evidentment els seria
més econòmic si contractaven els estudis acústics totes juntes que si ho feien de forma individual.
Evidentment es podia incomplir açò si algú pujava el volum per damunt d’allò que s’ha marcat pel
mesurament,  però  la  policia  local  tindria  una  foto  de  com  havia  deixat  col·locats  els
comandaments  el  tècnic  que  havia  realitzat  el  mesurament,  de  manera  que  l’infractor  seria
sancionat si es detectava la seua acció.

El Sr. Mas va preguntar sobre l’horari d’espectacles de Festes de SAN Pedro.

El Sr. President va contestar que fins a les 02:00h entre setmana i fins a les 04:00h els
caps de setmana i vespra de festiu, havent-se realitzat  un Decret a este efecte (igual que en
Festes de la Magdalena).

El Sr. Mes va dir que en els barris l’horari permés era més curt.

El Sr. President va comentar que s’estudiaria el tema.

La Sra. Ribera va voler assegurar-se de que en cap de setmana la Policia no podia fer
que els espectacles finalitzaren abans de les 04:00h

El Sr. President conteste que sempre que tinguen l’estudi acústic fet, no superaren els
decibels permesos ni incompliren cap normativa o alteraren l’orde públic, efectivament no podria
fer-ho.

La Sra. Palau va entregar als presents diverses còpies del cartell anunciador de la Festa
Guateque que l’AA.VV. El Faro organitzava el segon dissabte de festes.

4.- PRECS I PREGUNTES

En primer lloc el  Sr. President va respondre les preguntes o sol·licituds efectuades en
anteriors sessions.

Quant als embornals de l’Av Els Pins va comentar que s’anaven a netejar pròximament
però que la col·locació de la reixa que s’havia sol·licitat per part sobretot de la Sra. Gabarda, no
era possible segons els tècnics a causa del disseny del mateix. Va afegir que a partir d’ara es
realitzarien neteges periòdiques.

Quant a la sol·licitud realitzada per la  Sra. Gabarda sobre el  Bus Escolar,  no és de
competència municipal, sinó que depén de la Generalitat,  encara que l’Ajuntament informa del
recorregut més segur des del SIG (Sistema Informació Geogràfica), a tot aquell que ho sol·licite.

Posteriorment va deixar que  Sra Mari Carmen Ribera contestara la qüestió que va
formular la passada junta el Sr. Mes sobre sobre la desinsectació  realitzada en la zona del Parc
Meridià.

La Sra. Ribera li va informar de que el dia 20/06/2016, l’empresa de desinsectació havia
estat en el Parc Meridià, i que en ser un Parc i no tindre clovegueres havien col·locat el verí en les
caixes de la llum, i que tornarien a passar en 15 dies.

El  Sr. President va informar al seu torn que s’havia comunicat a la Regidoria de medi
ambient les necessitats de mobiliari urbà per al Parc Meridià que el Sr. Mas havia demanat en la
passada sessió de la Junta de Districte.

La Sra. Palau   va preguntar si l’Escola Infantil del Grau depenia de l’Ajuntament o de la
Generalitat.
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El Sr. President va contestar que depenia de l’Ajuntament.

La Sra. Palau va dir que en aquest cas volia proposar que s’oferira en el centre el servei
de l'Escola Matinera, perquè hi havia molta gent que ho necessitava.

La Sra. Brancal va contestar que el  servei es gestionava des de la Regidoria d’Igualtat
d’Oportunitats i que el centre que desitjara disposar del només havia de sol·licitar-ho. Va dir que li
enviaria l’enllaç de la pàgina on se sol·licitava a la Sra. Palau i la va informar de que havien de
sol·licitar-ho els pares dels xiquets i no directament el centre educatiu, i que amb 6 sol·licituds era
prou perquè es concedira el servei.

El Sr. President li va dir que enviara l’enllaç al Sr. Secretari i que aquest ho reenviaria
als membres de la Junta.

La Sra. Palau va comentar que la gent s’havia queixat de la valoració que es realitzava
per a l’admissió dels xiquets.

La Sra. Brancal  va dir que s’havia realitzat una valoració econòmica, i que els xiquets
admesos eren els més necessitats econòmicament, sense cap gènere de dubte (realitzant-se
un sorteig en cas d’empat). Una altra cosa, va indicar la Sra. Cuixeres era que es pensara que
la valoració hauria de fer-se des d’un altre punt de vista o primant altres necessitats a part de
l’econòmica.

El Sr. President va dir que s’estava treballant per a augmentar el nombre de places no
sols en el Districte sinó en tota la ciutat, augmentant el nombre de col·legis que comptaven
amb aules per a alumnes de fins a 2 anys.

El Sr. Carrillo  es va queixar de que havia passat el mateix en el menjador escolar, que
en un principi primava la situació laboral dels pares, és a dir, el que ambdós treballaren i no
pogueren atendre els xiquets, i que ara, a causa del canvi de criteri, els pares que es trobaven
en  aquesta  situació  havien  de  recórrer  a  guarderies  privades  amb  el  desembossament
econòmic que això suposava.

El Sr. Secretari  va comentar que per desgràcia en l’actual situació el menjador escolar
era l’única manera d’assegurar-los a molts xiquets dues menjars dignes al dia.

El Sr. Carrillo va contestar que no era aqueix l’objectiu inicial.

La Sra. Palau es va queixar de que si es prenia només en compte el criteri econòmic,
sempre eixirien beneficiats els mateixos, ja que per cultura, educació, tradició o el tema que
fóra, les mares dels xiquets admesos (majoritàriament d’ascendència àrab) no treballen, la
qual cosa no volia dir que a famílies en què ambdós membres treballaren els fóra fàcil abonar
el que costa una guarderia privada.

El Sr. Carrillo va comunicar que la web de Participa, tenia un “bug”, i que a molta gent,
després de registrar-se, no li deixava fer res, es quedava bloquejada. 

El Sr. President  i la Sra. Brancal van respondre que ho comunicarien al departament
informàtic perquè la revisara.

El Sr. Carrillo va comentar que en l’escultura de l’àncora sítia en la Pza Miquel Peris un
xiquet s’havia fet mal jugant i que si es podria tancar o algo semblant

Va contestar  el  Sr.  President que  la  dita  escultura  no  era un  joc  infantil  i  que  era
responsabilitat dels pares que els xiquets no jugaren en els llocs no destinats amb este fi.

El  Sr.  President va informar  que hi  havia  una partida  pressupostària  per  a  asfaltar
carrers i   que creia que es podrien asfaltar 3 o 4 per districte.  Va dir  que esperava que
presentaren sol·licituds i que els tècnics les valorarien. 
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La Sra. Forés va preguntar si només asfaltat.

El Sr. President va contestar que efectivament, en aquest cas només entrava asfaltat.
Cap altre tipus de remodelació.

La Sra. Forés va preguntar si no es podien pintar els passos de zebra amb una pintura
que no esvarara amb la pluja. 

El Sr. President va contestar que traslladaria aqueixa qüestió als tècnics corresponents.

I sent les 20:00h de la data indicada en l’encapçalament, per no haver-hi més assumptes
que tractar, el senyor  President alça la sessió, de tot  això, com a Secretari done fe i,  perquè
conste, alce la present acta que firme junt amb el Sr. President de la Junta Municipal de Districte
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